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Abstract (en)
The balance spring (2) has a strip wound into coils (3), where an inner coil (4) is fixed to a collet (6) coaxial to the balance spring relative to a pivot
axis, and an outer coil (5) is fixed to a hooking element (7). One of the coils of the balance spring includes a finger (8) mounted integrally with the
coil. The finger includes a feeler spindle stud that develops in a parallel direction to the pivot axis perpendicularly to a plane in which different coils
extend, where the hooking element is fixed to a flange. Independent claims are also included for the following: (1) an anti-trip mechanism for a
timepiece regulating element (2) a timepiece movement (3) a method for fabricating an anti-trip mechanism.

Abstract (fr)
Mécanisme anti-galop (1) pour organe régulateur (100) d'horlogerie comportant un ressort-spiral (2) avec une lame (20) enroulée en spires (3) dont
une spire interne (4) est solidaire d'une virole (6) coaxiale audit ressort-spiral (2) par rapport à un axe de pivotement (D), et une spire externe (5)
est solidaire d'un élément d'accrochage (7). Au moins une dite spire (3) dudit ressort-spiral (2) comporte au moins un doigt (8) monté solidairement
de ladite au moins une spire (3) et mobile sans contact, pendant la contraction ou l'extension normale dudit ressort-spiral (2), dans un canal (10)
de limitation de course que comporte un flasque (11) dudit mécanisme anti-galop (1), et ledit canal (10) est configuré de façon à limiter la course
dudit doigt (8) par rapport audit axe de pivotement (D) quand l'angle de pivotement imprimé à ladite virole (6) est supérieur à une valeur nominale
déterminée.
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